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Protokół Nr 7 /19 

z posiedzenia Komisji Społecznej  

 z dnia 28 maja 2019r.  

W posiedzeniu udział wzięło 5 członków komisji (Lista obecności w załączeniu),  Wójt 
Gminy – J. Gołubowski, Sekretarz Gminy – p. J. Chomczuk, Skarbnik Gminy – p. A. Olesińska, 
nauczyciele wychowania fizycznego Szkoły Podstawowej w Narewce w osobach p. M. 
Panfiluka i A. Awruk. Przewodniczący posiedzenia p. P. Nieścieruk powitał obecnych  
i przedstawił następujący porządek obrad (5 głosów „za”):  

1. Działalność i potrzeby Szkolnych Klubów Sportowych w Szkole Podstawowej  
w Narewce.  

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie sprawozdania z realizacji budżetu w 2018r.  
3. Rozpatrzenie projektów uchwał na VII sesję Rady Gminy. 
4. Rozpatrzenie regulaminu gminnego konkursu „ na najestetyczniej urządzoną posesję, 

zagrodę i posesję kwatery agroturystycznej”.  
5. Wolne wnioski. 

 
Do punktu 1-go. Działalność i potrzeby Szkolnych Klubów Sportowych w Szkole 
Podstawowej w Narewce.  
 
Pan M. Panfiluk - nauczyciel wychowania fizycznego Szkoły Podstawowej w Narewce 

zabierając głos przedstawił działalność klubu sportowego w Szkole Podstawowej. Przedstawił 
działalność szkolnego klubu sportowego, wyniki sportowe uczniów za poprzedni rok szkolny. 
W toku dyskusji Komisja podejmowała temat funkcjonowania LZS-u, możliwości 
uruchomienia w ramach LZS sekcji piłki nożnej, siatkówki, lekkoatletyki. Pan M. Panfiluk oraz 
p. A. Awruk zawrócili się z prośbą o zwiększenie etatu o 4 godziny w taki sposób, aby każdy z 
nauczycieli wychowania fizycznego miał pełen etat w ramach realizacji swojego przedmiotu. 
Potwierdzili, że w obecnej chwili przy przygotowywaniu arkusza organizacyjnego na nowy 
rok szkolny brakuje im 3 - 4 godzin do pełnego etatu. Komisja odniosła się pozytywnie do 
prośby nauczycieli, ustalając, że w porozumieniu z Wójtem Gminy temat ten zostanie 
rozpatrzony. Następnie p. M. Panfiluk wystąpił z wnioskiem o zakup statuetek dla 
zawodników oraz zakupu sprzętu wspomagającego treningi Łukasza Klimiuka – ucznia SP 
Narewka. Komisja jednogłośnie zaopiniowała przedstawione propozycje.  (Osiągnięcia 
uczniów -  w załączeniu) 

 
Do punktu 2-go. Rozpatrzenie i zaopiniowanie sprawozdania z realizacji budżetu w 

2018r.  

Skarbnik Gminy – p. A. Olesińska przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu za 

2018 rok. W pierwszej kolejności przedstawiła Uchwałę Nr II-00321-75/19 Składu 

Orzekającego RIO w Białymstoku z dnia 24 kwietnia 2019r. w sprawie wyrażenia opinii o 

przedłożonym przez Wójta Gminy Narewka sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2018 rok 

zawierającą pozytywną opinię z wykonania budżetu za 2018 rok. Przedstawiła także uwagi 

zawarte w uzasadnieniu uchwały dotyczące należności wymagalnych, opłaty targowej, 



niskiego wykonania planu wydatków budżetowych dotyczących profilaktyki i 

przeciwdziałania alkoholizmowi i narkomanii. Następnie omówiła szczegółowo sprawozdanie 

z uwzględnieniem informacji o stanie mienia gminy w 2018roku. W toku dyskusji członkowie 

komisji podejmowali temat zaległości podatkowych w gminie, zadłużenia gminy, P. W. 

Bondaruk wystąpiła z zapytaniem dotyczącym wykonania zagospodarowania otoczenia 

wokół świetlicy w Skupowie. Wójt gminy wyjaśnił, że budynek świetlicy oddany został do 

użytku, a zagospodarowanie terenu wokół świetlicy będzie sukcesywnie realizowane. 

(Opinia, Sprawozdanie – w załączeniu) 

Do punktu 3-go. Projekty uchwał na VII sesję Rady Gminy. 

Członkowie Komisji zapoznali się, omówili i pozytywnie zaopiniowali (nie wnosząc 
uwag) n/w projekty uchwał wniesione pod obrady sesji w dniu 31 maja  2019r. (4 głosy „za”) 
dotyczące: 

-  przyjęcia oświadczenia zawierającego stanowisko w sprawie gospodarki leśnej na 
terenie Puszczy Białowieskiej i zmian w Planie Urządzania Lasu Nadleśnictw Białowieża, 
Browsk, Hajnówka;  

Sekretarz Gminy – J. Chomczuk, przedstawił projekt uchwały. Komisja podejmując 
dyskusję stanęła na stanowisku wykreślenia z przedstawionego projektu uchwały słowa 
„żywiołową” z uwagi na niewłaściwe zastosowanie takiego słowa. W tym miejscu Komisja 
przy 4 głosach „za” i 1 „wstrzymujący się” zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt 
uchwały.  

 
- zmiany Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
 i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Narewka na 2019 rok; 

 
- ustalenia wysokości i zasad przyznawania diet radnych i sołtysów oraz zwrotu kosztów 
podróży służbowych; 

 
- ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Narewka oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od  1 września 
2019 roku; 
 
-  powołania Młodzieżowej Rady Gminy Narewka. 

Sekretarz Gminy – J. Chomczuk, przedstawił projekty uchwał będące przedmiotem 
obrad sesji w dniu 31 maja 2019r., a następnie udzielił wyjaśnień związanych z zasadnością 
ich podjęcia. Komisja jednogłośnie zapoznała się, omówiła i pozytywnie zaopiniowała 
przedstawione projekty uchwał. (Projekty uchwał – w załączeniu) 

Do punktu 4-go. Rozpatrzenie regulaminu gminnego konkursu „ na najestetyczniej 
urządzoną posesję, zagrodę i posesję kwatery agroturystycznej”.  
 
Komisja podejmowała temat regulaminu gminnego konkursu na najestetyczniej 

urządzoną posesję, zagrodę i posesję kwatery agroturystycznej. Komisja rozpatrzyła 
obowiązującą od 2016 roku Uchwałę Rady Gminy Narewka w sprawie uchwalenia 
programu… i ustaliła termin przeprowadzenia konkursu w dniach od dnia 15 czerwca 2019r. 
do dnia 15 lipca 2019 r. w kategoriach posesja, zagroda oraz kwatera agroturystyczna oraz 



przyjmowanie zgłoszeń uczestnictwa w terminie do 15 czerwca 2019r. (Uchwała w 
załączeniu). 

Do punktu 4- go. Wolne wnioski 

W wolnych wnioskach komisja zgłosiła do realizacji następujące wnioski: 
Nieścieruk P. – Usunięcie 3 dużych topoli przed Mostem Kapitańskim; Podsypanie Stanicy w 
Lewkowie Starym.  
Bondaruk W. – Dokończenie wykrzaczania dróg gminnych w Skupowie (obok Niczyporuka). 
Birycka B. – Podcięcie gałęzi lip rosnących wzdłuż ulicy Lipowej w Siemianówce. 
Szwarc K. – Ustawienie barierki przy Zbiorniku na zakolu w Narewce (od Szlachciuka). 

Wójt Gminy p. J. Gołubowski w odpowiedzi na zgłoszone wnioski poinformował, że  
zostaną one przekazane do realizacji, odnośnie drzew ustalani są właściciele nieruchomości 
na których znajdują się te drzewa.   

Następnie Wójt Gminy zabierając głos wyjaśnił, że wspólnie z Dyrektorem Zarządu 
Dróg Powiatowych p. M. Janowskim dokonany został  przegląd dróg powiatowych, jednak z 
uwagi na brak środków finansowych,  drogi powiatowe będą naprawiane w miarę 
posiadanych środków, chyba ze gmina dołoży do budżetu powiatu hajnowskiego na ich 
naprawę. Podkreślił, że kwota o którą powiat hajnowski wnioskuje z budżetu gminy Narewka 
to 120 000 zł. Omówił także spotkania ze starostą powiatu hajnowskiego w tym temacie. 
Jednocześnie podkreślił, że powiat hajnowski będzie wykonywał bieżące naprawy dróg 
powiatowych tylko w ograniczonej wielkości z uwagi na brak środków finansowych.  

Ponadto Wójt gminy poinformował o rezygnacji z zamiany gruntów przez zakład 
Ceramiki Budowlanej w Lewkowie i przedstawił kwotę zaległości podatkowej Zakładu. 
Przedstawił także pisma wpływające do Rady Gminy dotyczące modernizacji istniejącego 
połączenia komunikacji autobusowej Białystok – Narewka - Hajnówka dot. PKS NOVA. 
Wyjaśnił, że przedmiotowa firma zainteresowana jest uruchomieniem połączenia przez 
miejscowości Lewkowo Stare, Eliaszuki, Michnówka, jednakże przy dopłacie w kwocie 7000zł 
netto miesięcznie. Podkreślił, że firma PKS podkreśliła, że przy dokonanej analizie 
rentowności tej linii firma zastanawia się nad zasadnością utrzymania tej linii, bez 
dodatkowego wsparcia gminy Narewka i zwiększenia kwoty takiego dofinansowania przez 
gminę Michałowo. (Kopia pisma - w załączeniu.) Dodatkowo Wójt gminy omówił pisma 
wpływające do Urzędu w sprawie udzielenia dofinansowania przez gminę do działalności  
innych instytucji np. SP ZOZ Hajnówka, USP w Białymstoku – oddział kardiologiczny, WOPR, 
Straż Graniczna, a Komisja ustaliła, że należy udzielić wsparcia jednakże w ograniczonych 
wysokościach.  

P. Nieścieruk zgłosił wniosek w sprawie przekazania informacji na temat kwot 
uiszczonych za certyfikaty wiszące na ścianie w siedzibie Urzędu.  Wójt podejmował także 
temat naprawy drogi nr 687, omówił spotkanie z przedsiębiorcami na którym temat ten był 
omawiany i zaproponował przygotowanie wspólnego apelu dotyczącego naprawy tej drogi.  

Dalszych wniosków i innych spraw różnych nie podejmowano w związku z tym 
posiedzenie komisji zakończono. 
Protokolant: 
Barbara Niewiadomska-Golonko 

          Przewodniczący Komisji 
                

    Nieścieruk Paweł 


